
Zápisnica  

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Bašovciach  

konaného dňa 15. 3. 2023 o 17:30 hod. 

 

 

Prítomní: viď prezenčná listina 

 

Program:  

1. Zahájenie. 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľa zápisnice. 

3. Kontrola plnenia uznesení. 

4. Zloženie sľubu poslanca Mareka Melichera. 

5. Schválenie programu zasadnutia. 

6. Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za 2. polrok 2022 a za rok 2022. 

7. Rozpočtové opatrenie č. 4/2022. 

8. Rozpočtové opatrenie č. 1/2023. 

9. Dodatok č. 1 k VZN č. 01/2016 o nakladaní s komunálnymi odpadmi a drobnými 

stavebnými odpadmi na území obce Bašovce. 

10. „Zmluva o vytvorení spoločného dobrovoľného hasičského zboru obce medzi obcou 

Bašovce a obcou Ostrov.“ 

11. Žiadosť o vybudovaní cestnej komunikácie – Denisa Miklovič-Dekanová. Matúš 

Miklovič. 

12. Vyhlásenie výberového konania na hlavného kontrolóra obce. 

13. Rôzne. 

14. Diskusia. 

15. Záver. 

 

1.  Starostka obce Sandra Borovská, ktorá zasadnutie viedla, privítala prítomných poslancov 

obecného zastupiteľstva a zahájila 2. zasadnutie obecného zastupiteľstva v tomto roku. 

2. Starostka navrhla za zapisovateľa Tomáša Garžíka a za overovateľa zápisnice Evu 

Gvuščovú.  

3. Starostka skonštatovala, že je splnené schválené uznesenia mimoriadneho zasadnutia 

obecného zastupiteľstva, ktoré sa konalo dňa 4. 2. 2023 o 17:00 hod. 

4. Ďalej nasledovalo zloženie poslaneckého sľubu poslanca obecného zastupiteľstva Mareka 

Melichera, ktorý po zložení poslaneckého sľubu podpísal prehlásenie o nezlučiteľnosti 

funkcií a osvedčenie, ktoré obdržal od starostky. Poslanci jednohlasne vzali na vedomie 

zloženie poslaneckého sľubu poslanca Mareka Melichera. 

5. Po zložení poslaneckého sľubu poslanca Mareka Melichera prešli poslanci k schváleniu 

programu zasadnutia. Starostka skonštatovala, že obecné zastupiteľstvo je vzhľadom na 



prítomní počet poslancov (všetci) uznášaniaschopné. Následne na to požiadala poslancov o 

prípadné pozmeňujúce alebo doplňujúce návrhy programu zasadnutia a následné schválenie 

daného programu. K uvedenému programu zasadnutia neboli žiadne pozmeňujúce alebo 

doplňujúce návrhy zo strany poslancov a bol následne jednohlasne schválený všetkými 

poslancami. 

6. V 6. bode programu poslanci jednohlasne zobrali na vedomie  správu o kontrolnej činnosti 

hlavného kontrolóra za 2. polrok 2022 a za rok 2022, v rámci ktorých hlavná kontrolórka 

obce Ing. Anna Dekanová konštatovala, že obec Bašovce pri výkone samosprávnych 

činností v 2. polroku 2022 a za celý rok 2022 dodržiavala príslušné všeobecne záväzné 

právne predpisy a interné normy pri hospodárení a nakladaní s majetkom obce. 

7. V 7. bode programu zasadnutia poslanci jednohlasne zobrali na vedomie Rozpočtové 

opatrenie č. 4/2022, ktoré bolo zároveň bližšie vysvetlené zo strany prítomnej hlavnej 

kontrolórky obce.  

8. V následujúcom bode programu zasadnutia poslanci hlasovali o schválení Rozpočtového 

opatrenia č. 1/2023, ktoré bolo zo strany poslancov v hlasovaní jednohlasne schválené. 

9. V 9. bode programu sa poslanci zaoberali schvaľovaním Dodatku č. 1 k VZN č. 01/2016 

o nakladaní s komunálnymi odpadmi a drobnými stavebnými odpadmi na území obce 

Bašovce.  

Podľa tohto dodatku sa po novom plasty, kovy, tetrapaky a viacvrstvové kombinované 

materiály na báze lepenky majú v rámci triedeného zberu zbierať spolu (dokopy) 

prostredníctvom žltých plastových vriec „od domu k domu“. Zber tohto typu odpadu bude 

zabezpečovať podľa harmonogramu zberu príslušná zberová spoločnosť. Bližšia 

špecifikácia čo patrí a naopak nepatrí medzi daný triedený odpad sa nachádza v zmienenom 

dodatku. Poslanci Dodatok č. 1 k VZN č. 01/2016 o nakladaní s komunálnymi odpadmi 

a drobnými stavebnými odpadmi na území obce Bašovce v hlasovaní jednohlasne schválili.  

 Do diskusie sa v tomto bode programu zasadnutia zapojil aj hosť tohto zasadnutia obecného 

zastupiteľstva V. Dekan, ktorý uviedol, že na obecnom cintoríne nie je zabezpečené 

dostatočné triedenie odpadu (na plasty, kovy a sklo). Starostka a poslanci dané zobrali na 

vedomie, pričom starostka uviedla, že sa bude ohľadom toho a jednotlivých možnostiach 

triedenia odpadu na cintoríne informovať u príslušnej zberovej spoločnosti zabezpečujúcej 

vývoz odpadu. 

10. V nasledujúcom bode programu boli poslanci jednohlasne za uzatvorenie Zmluvy 

o vytvorení spoločného dobrovoľného hasičského zboru obce medzi obcou Bašovce 

a obcou Ostrov.  

Zmluva bude zverejnená k bližšiemu nahliadnutiu aj na webovom sídle obce Bašovce.  

11. Poslanci sa v 11. bode programu zaoberali žiadosťou o vybudovanie cestnej komunikácie 

podanej zo strany Denisy Miklovič-Dekanovej a Matúša Mikloviča.  

Starostka si za týmto účelom nechala vypracovať cenovú ponuku vybudovania cestnej 

komunikácie od spoločnosti COLAS Slovakia, a.s., ktorá by danú cestnú komunikáciu 

vybudovala za 8 551,80 eur bez DPH. Všetci poslanci sa zhodli, že je potrebné vybudovať 

na tomto úseku obce danú cestnú komunikáciu, ale až po tom, čo bude v obci vybudovaná 

plánovaná kanalizácia, ktorá síce podľa aktuálneho plánu výstavby kanalizácie v obci 



nepovedie cez danú trasu, na ktorej by mala byť nová cestná komunikácia podľa predmetnej 

žiadosti vybudovaná, avšak tým, že by sa táto nová cestná komunikácia napájala na cestnú 

komunikáciu, ktorá bude do veľkej miery narušená výstavbou kanalizácie, mohlo by tiež 

dôjsť k narušeniu tejto novej cestnej komunikácie. Poslanci preto jednohlasne túto žiadosť 

zobrali na vedomie s tým, že po dobudovaní kanalizácie by obec mohla pristúpiť 

k vybudovaniu chýbajúcej časti cestnej komunikácie v prípade dostatočných finančných 

prostriedkov obce. 

 Poslanci sa tiež zhodli na tom, že je potrebné vybudovať chýbajúcu cestnú komunikáciu aj 

v iných častiach obce, no až po tom, čo bude vybudovaná kanalizácia. 

12. V bode číslo 12 programu zasadnutia poslanci jednohlasne schválili vyhlásenie výberového 

konania na hlavného kontrolóra obce, keďže súčasnej hlavnej kontrolórke obce dňa 30. 4. 

2023 končí šesťročné funkčné obdobie. 

 Výberové konanie na hlavného kontrolóra obce sa bude konať dňa 24. 4. 2023 o 17,30 hod. 

na zasadnutí obecného zastupiteľstva obce Bašovce.  

13. V nasledujúcom bode programu s názvom Rôzne poslanci jednohlasne schválili udelenie 

slova konateľovi spoločnosti 1ShelfCo s.r.o., pánovi Petrovi Lőrincovi, ktorý o to požiadal 

v súvislosti s omeškanou platbou (splatnou už v októbri 2022), ktorú má 1ShelfCo s.r.o. 

uhradiť obci Bašovce na základe uzatvorenej zmluvy medzi týmito dvoma stranami. 

 Pán Lőrinc sa na úvod ospravedlnil obci Bašovce za omeškanú platbu zo strany spoločnosti 

1ShelfCo s.r.o., pričom dané odôvodnil rôznymi skutočnosťami, ktoré spomalili vyplatenie 

zmluvne dohodnutej sumy a na ktoré podľa neho spoločnosť 1ShelfCo s.r.o. nemala do 

veľkej miery vplyv. Zároveň dal svoje slovo, že dlžná suma bude v priebehu nasledujúcich 

dní pripísaná na účet obce aj s uznanými úrokmi z omeškania, pričom uviedol, že sa im 

podarilo nájsť nového investora, ktorý túto sumu aj s akceptovanými úrokmi z omeškania 

vyplatí a zároveň by mal záujem, keďže v predmetnej zmluve uzatvorenej medzi obcou 

Bašovce a spoločnosťou 1ShelfCo s.r.o. o odkúpení obecných pozemkov je platba za tieto 

pozemky rozvrhnutá do niekoľkých splátok za určité časové obdobie, jednorazovo 

predčasne vyplatiť aj zvyšné sumy, ktoré sa spoločnosť 1ShelfCo s.r.o. za kúpu obecných 

pozemkov zaviazala obci Bašovce vyplatiť. 

 Pán Lőrinc zopakoval presvedčenie, že dlžná suma spolu s úrokmi z omeškania bude 

uhradená obci v najbližších dňoch, avšak následne požiadal obecné zastupiteľstvo o to, aby 

poskytlo spoločnosti 1ShelfCo s.r.o. dodatočný čas uhradiť dlžnú sumu spolu s úrokmi 

z omeškania do 15. 4. 2023, v prípade vyskytnutia nepredvídateľných skutočností. Poslanci 

sa dohodli a schválili, že obec poskytne lehotu spoločnosti 1ShelfCo s.r.o. na uhradenie 

svojich záväzkov maximálne do 31. 3. 2023. Poslanci však súčasne pána Lőrinca 

upozornili, že toto je posledný možný termín na uhradenie záväzkov spoločnosti 1ShelfCo 

s.r.o. voči obci Bašovce. Pán Lőrinc uviedol, že danému rozumie a celá vzniknutá situácia 

ho mrzí, pričom sa zároveň poďakoval obecnému zastupiteľstvu a starostke za 

zhovievavosť a možnosť vystúpiť na tomto zasadnutí obecného zastupiteľstva. 

14. V 14. bode programu zasadnutia starostka a poslanci prediskutovali rôzne témy týkajúce sa 

obci. V súvislosti s poškodenou strechou kotolne materskej školy, kvôli ktorej sa poslanci 

stretli na mimoriadnej schôdzi obecného zastupiteľstva dňa 4. 2. 2023, starostka uviedla, že 

reklamácia tejto strechy, nachádzajúcej sa v havarijnom stave, v tomto prípade nebola 

možná, keďže sa nachádzala v pôvodnom stave a bolo nutné pristúpiť k jej oprave čo 



najskôr z dôvodu ochrany bezpečnosti. Oprava strechy zo strany spoločnosti Imperator 

dizain, s.r.o. stála 2 434,25 eur, pričom celá časť tejto sumy, okrem spoluúčasti obce 

Bašovce v sume 29,33 eur, bola hradená z poistného plnenia.   

 Starostka tiež konštatovala, že odovzdala pri obecnom cintoríne stavenisko spoločnosti 

ZSE, a.s (Západoslovenská energetika, a.s.). ktorá tam umiestni nový transformátor 

zabezpečujúci prenos elektrickej energie. Obec v tomto prípade na dané nevynaložila 

žiadne finančné prostriedky, musela však zabezpečiť a uvoľniť miesto pre daný 

transformátor odstránením stromov, koreňov a konárov, nachádzajúcich sa v blízkosti 

staveniska. 

 Starostka tiež poslancov oboznámila, že obec má nového zamestnanca, ktorý bude pracovať 

v rozsahu 10 hod. týždenne a bude sa starať o údržbu obce. 

 Starostka následne uviedla, že 31. 3. 2023 bude sprístupnený kontajner na nadrozmerný 

nábytok, ktorý budú môcť občania obce v prípade potreby využiť a bude situovaný pri 

čerpacej stanici kanalizácie (pri zastávke).  

 Poslanci a starostka potom diskutovali a zároveň sa zhodli na tom, že sa je nutné bližšie 

zaoberať kanalizáciou aj tých častí obce, ktoré neboli zahrnuté do pôvodného plánu 

budovania kanalizácie, z ktorého sa má v súčasnej dobe pri budovaní kanalizácie vo 

zvyšných častiach obce vychádzať.  

 Poslanci tiež diskutovali ohľadom rôznych podujatí, ktoré by sa mali v obci v priebehu roka 

2023 konať. Zatiaľ sa poslanci a starostka zhodli, že obec bude organizovať nasledujúce 

podujatia: Deň matiek , Deň detí, Hody, Deň úcty k starším, sv. Mikuláš a BOVO (bude sa 

tento rok konať vo Veľkom Orvišti). Poslanci sa zaoberali aj programom jednotlivých 

podujatí. V spojitosti s tým prediskutovali rôzne alternatívy a dohodli sa, že o danom budú 

ešte diskutovať za účelom výberu najlepších možností, ktoré prichádzajú do úvahy aj 

vzhľadom na dostupné finančné prostriedky obce. 

 Poslanci sa na záver zasadnutia zaoberali aj ponukou developera na odkúpenie niektorých 

obecných pozemkov situovaných za kostolom, ktorý by na nich mal záujem postaviť domy 

na predaj a tiež prístupovú cestu k nim, ktorá by viedla až k záhradám nachádzajúcich sa za 

danými pozemkami. Poslanci sa dohodli, že sa s developerom stretnú a budú sa jeho 

ponukou bližšie zaoberať.  

15. Po skončení diskusie starostka poďakovala poslancom za účasť na 2. zasadnutí obecného 

zastupiteľstva v aktuálnom roku a ukončila toto zasadnutie. 

 

 

V Bašovciach, dňa 27. 3. 2023 

 

         ....................................... 

             Sandra Borovská 

         starostka obce Bašovce 



 

Zapísal: Bc. Tomáš Garžík 

 

Overovateľ zápisnice:  Eva Gvuščová  

     


